



Credit: Stefan Schaaf / TUM

DEUTSCH:

Unser neues TUM Center for Culture and Arts ist erfolgreich durchgestartet. Zuerst die umjubelte Adventsmatinee vor einer Woche und jetzt die feierliche Eröffnung der Ausstellung „Nobel Heroes“ von Fotograf Peter Badge gemeinsam mit der Stiftung Lindauer Nobelpreisträgertagungen und der Dieter Schwarz Stiftung. Bis 18. Februar ist sie kostenfrei in der Immatrikulationshalle im Erdgeschoss des TUM-Stammgebäudes zu sehen.

Sie zeigt wunderbare Porträts und gibt einmalige Einblicke in die inspirierenden Lebensgeschichten und Errungenschaften der weltweit führenden Köpfe in Physik, Chemie, Medizin, Literatur und Friedensbemühungen. Zur offiziellen Eröffnung am Montagabend kamen neben dem Fotokünstler Peter Badge auch der Medizinnobelpreisträger Louis J. Ignarro und Jürgen Kluge, Vorstandsvorsitzender der Stiftung Lindauer Nobelpreisträgertagungen.

Ein klasse Abend – weiter so!

<https://www.tum.de/aktuelles/veranstaltungen/details/fotoausstellung-nobel-heroes>

<https://www.tum.de/community/campusleben/musik-und-kunst/center-for-culture-and-arts>

Ausstellung "Nobel Heroes" <https://lnkd.in/e8vju9Xw>

TUM Center for Culture and Arts <https://lnkd.in/e3Sf3jNt>

@Technische Universität München #Kunst #Kultur #Universität #Nobelpreis @Ulrich Meyer

ENGLISH:

Our new TUM Center for Culture and Arts has got off to a successful start. First the acclaimed Advent matinee a week ago and now the festive opening of the exhibition "Nobel Heroes" by photographer Peter Badge together with the Lindau Nobel Laureate Meetings Foundation and the @Dieter Schwarz Foundation. It can be seen free of charge until February 18 in the matriculation hall on the ground floor of the TUM main building.

It shows wonderful portraits and provides unique insights into the inspiring life stories and achievements of the world's leading minds in physics, chemistry, medicine, literature, and peace efforts. The official opening on Monday evening was attended by photo artist Peter Badge, Nobel Prize winner Louis J. Ignarro, and Jürgen Kluge, Chairman of the Lindau Nobel Laureate Meetings Foundation.

A great evening - keep up the good work!

Exhibition "Nobel Heroes" <https://www.tum.de/en/news-and-events/events/details/photo-exhibition-nobel-heroes>

TUM Center for Culture and Arts <https://www.tum.de/en/community/campus-life/music-and-arts/center-for-culture-and-arts>

@Technische Universität München #Kunst #Kultur #Universität #Nobelpreis @Ulrich Meyer